
Skydebanen fylder 40 år i år 

Vores klubhus og 50m bane blev indviet den 22. november 1980 med Borgmester Klaus Hækkerup. 

Vi har altså 40 års fødselsdag i år. Det er stort – der er blevet brugt gode materialer hele vejen rundt for de 

meste står som dengang. Vi er dog så småt begyndt at renoverer banen, men det koster rigtig mange penge 

så det stopper os lidt. Der er jo altid blevet passet godt på vores klubhus med løbende vedligeholdelse, 

senest af Kejserklubben. Super godt gået og tak til alle der har hjulpet i årenes løb. 

Lad os ”råbe” et tillykke til Dauglykke Skydebanen hver især på gr.af Coronaen. 

 

Her er billede fra bygning af 15-m banen i 1987. 

            Fra indvielsen  

            Henry Carlsen 

            Klaus Hækkerup 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Fra venstre: Ole Pedersen, Kai Løve Jensen, Henrik Rasmussen,  

Ove Rasmussen, Jens Nielsen, Uffe Jacobsen og Henry Carlsen. 

 

 

 

 

Dette billede har jeg taget med, fordi jeg synes det er så 

smukt. Bemærk baggrunden til højre - Kirsten 


